
Protokół z LII Sesji Rady Gminy Kościelisko 

odbytej w dniu 30 października 2023 roku 

na Sali obrad Urzędu gminy Kościelisko 

 w godzinach 9.00 – 10.20 
 

Przewodniczący  Rady Gminy Kościelisko  Artur Bukowski  otworzył obrady LII Sesji RG 

Kościelisko i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Artur Bukowski TAK • 30.10.2023 09:06 Obecny 

2 Janusz Czernik NIE • 30.10.2023 09:06 Nieobecny 

3 Władysław Długosz TAK • 30.10.2023 09:06 Obecny 

4 Mieczysław Dzierzęga TAK • 30.10.2023 09:06 Obecny 

5 Piotr Kopeć TAK • 30.10.2023 09:06 Obecny 

6 Maciej Krzeptowski NIE • 30.10.2023 09:06 Nieobecny 

7 Małgorzata Lasak NIE • 30.10.2023 09:06 Nieobecny 

8 Ryszard Mądry TAK • 30.10.2023 09:06 Obecny 

9 Paweł Michniak TAK • 30.10.2023 09:06 Obecny 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec TAK • 30.10.2023 09:06 Obecny 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec TAK • 30.10.2023 09:06 Obecny 

12 Krzysztof Pitoń NIE • 30.10.2023 09:06 Nieobecny 

13 Stanisław Staszel TAK • 30.10.2023 09:06 Obecny 

14 Adam Tracz TAK • 30.10.2023 09:06 Obecny 

15 Wojciech Urbaś TAK • 30.10.2023 09:06 Obecny 

 

Lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2  do niniejszego protokołu.  

Planowany porządek posiedzenia 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

1. Otwarcie Sesji, powitanie gości, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu L Sesji Rady Gminy Kościelisko  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej, od 28 września 2023 r. 

4. Interpelacje i zapytania radnych 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Samorządu Gminy Kościelisko z 

Organizacjami Pozarządowymi i Podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie - na rok 2024 

6. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków ochotniczych straży pożarnych 



9. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie Gminy 

Kościelisko  

10. Podjęcie uchwały w sprawie  w sprawie Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych SEWiK Tatrzańska Komunalna Grupa Kapitałowa Sp. z o. o. na 

lata 2023-2033 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023 -2040 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

14. Sprawy bieżące 

15. Wolne wnioski 

16. Zakończenie obrad 

Przebieg spotkania 

 

1. Otwarcie Sesji, powitanie gości, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady zaproponował następującą zmianę w porządku obrad: 

 Po punkcie 12 wprowadzenie punku w brzmieniu: 13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.” 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem zmiany w porządku obrad polegającej 

na wprowadzeniu po punkcie 12  punktu w brzmieniu:    13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi?  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:06 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:06 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:06 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:06 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:06 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:06 

9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:06 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:06 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:06 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 



13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:06 

14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:06 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:06 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko przyjęła zmianę w porządku obrad.  

 

Następnie Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianą? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:07 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:07 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:07 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:07 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:07 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:07 

9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:07 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:07 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:07 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:07 

14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:07 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:07 

 

W wyniku jawnego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

2. Przyjęcie protokołu L Sesji Rady Gminy Kościelisko  

Radni Mateusz Nędza- Kubiniec i Ryszard Mądry potwierdzili, że protokół jest zgodny z 

przebiegiem obrad i wnieśli o przyjęcie go bez czytania. 

 

Uwag do protokołu nikt nie wniósł. 

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem protokołu L Sesji Rady Gminy 

Kościelisko?  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:08 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:08 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:08 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:08 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:08 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:08 

9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:08 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:08 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:08 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:08 

14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:08 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:08 

 

W wyniku jawnego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej, od 28 września 2023 r. 
 

Wójt Gminy Roman Krupa: Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni zebrani, 28.09.2023 r. - 

Sesja Rady Gminy Kościelisko, 

28.09.2023 r. - spotkanie z sołtysami naszych sołectw, 

04.10.2023 r. - udział w Powiatowym Dniu Seniora, który odbył się w Kościelisku, w Gazdówce Pod Lasem. 

Dobra okazja do spotkania, rozmów i podziękowania dla seniorów za wszystkie podejmowane działania/ 

05.10.2023 r. - Forum Wójtów w Krynicy, 

09.10.2023 r - 11.10.2023 r. - udział w konferencji Polskich Stacji Narciarskich i Turystycznych 

12.10.2023 r. - popołudniowe spotkanie z nauczycielami, w ramach obchodów Dnia Edukacji Narodowej. 

Duża przyjemność wręczenia nagród dla Dyrektorów i nagrodzonych przez nich nauczycieli. Spotkanie w 

trakcie którego podziękowałem nauczycielom i Dyrektorom za wysiłek i trud wkładany w wychowanie i 

ksztalcenie. 

16.10.2023 r. - odbył się rajd turystyczny klas 8 naszych szkół. Wycieczka w 

Dolinie Chochołowskiej, integracja, połączone z konkursem wiedzy o Gminie. 

17.10.2023 r. - spotkanie z Dyrektorem TPN w sprawach bieżących 

18.10.2023 r. - udział w posiedzeniu Komisji Planu 

19.10.2023 r. - uroczysta sesja Rady Gminy Kościelisko. W trakcie sesji wręczone zostały przyznane tytuły 

zasłużony dla Gminy Kościelisko: pośmiertnie dla Pani Heleny Rysuli i pani Halina Olejniczak. 



20.10.2023 r. - spotkanie robocze w temacie „Potencjału geoturystycznego Podtatrza i możliwości jego 

rozwoju”, zorganizowane przez Annę Chrobak- Žuffovą.. Spotkanie dotyczyło: 1) problematyki 

overtourismu w Tatrach, 2) charakterystyki najważniejszych obiektów przyrodniczych, 3) geostanowisk 

w turystyce przygodowej i surwiwalowej. 

23.10.2023 r. - udział w posiedzeniu Komisji ds. obywatelskich, 

24.10.2023 r. - spotkanie w ZDW w Krakowie, m.in w temacie modernizacji drowi nr 958 w Witowie i 

wszystkich tematów z modernizacją powiązanych; zatoki, szlak pieszo - rowerowy, pomiędzy Dolinami, 

itd. 

25.10.2023 r. - kilkugodzinna dyskusja publiczna nad przyjętymi rozwiązaniami 

w projekcie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla sołectwa Kościelisko. Dobre, 

ciekawe, merytoryczne i pozwalające wyciągnąć wnioski spotkanie z mieszkańcami. 

Przypomnę termin wyłożenia: od 18.10.2023 r. - 17.11.2023 r. Termin składania uwag: do 01.12.2023 r. 

25.10.2023 r. - wieczorem miłe, życzliwe spotkanie z przedstawicielami Gminy Rakoniewice, którzy gościli 

w Kościelisku na zaproszenie Haliny 

Olejniczak. Rozmawialiśmy o tym jak aktywnie można spędzać czas, niezależnie od wieku, jak wzajemnie 

się motywować, integrować seniorów. Fajna wymiana doświadczeń, która zamierzamy w najbliższym 

czasie wykorzystać. 

26.10.2023 r. - udział w posiedzeniu Komisji Skarg 

26.10.2023 r. - udział w nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników spółki 

SEWIK w temacie omówienia i zatwierdzenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Kanalizacyjnych spółki na lata 

2023 - 2033, który będzie przedmiotem dzisiejszego głosowania. 

26.10.2023 r. - wieczorem w Budynku Wielofunkcyjnym w Dzianiszu spektakl teatralny i kolejne spotkanie 

z aktorami z Mam Teatr. 

27.10.2023 r. - udział w posiedzeniu Komisji Ekonomiki. 

Dziękuję pracownikom, całemu mojemu zespołowi za działanie i zaangażowanie w okresie 

międzysesyjnym. 

Panowie Przewodniczący, Wysoko Rado, Szanowni Państwo, To wszystko co chciałem przekazać w 

ramach sprawozdania. Dziękuję za uwagę. 

Pytań do sprawozdania nie było.  

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem sprawozdania Wójta z działalności 

międzysesyjnej? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:18 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:18 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 



3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:18 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:18 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:18 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:18 

9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:18 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:18 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:18 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:18 

14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:18 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:18 

 

W wyniku jawnego głosowania sprawozdanie został przyjęte jednogłośnie. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych 

Interpelacji ani wniosków nie było.  

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Samorządu 

Gminy Kościelisko z Organizacjami Pozarządowymi i Podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie - na rok 2024 
 

 

Referuje: Maria Raszczyk : „Dzień dobry Państwu, Szanowna Rado, Panowie Przewodniczący, Panie 

Wójcie, Pani Skarbnik i wszyscy zebrani. W Gminie Kościelisko w dniach od 13 września do 27 

września 2023 roku na podstawie zarządzenia numer 65 Wójta Gminy Kościelisko z dnia 5 września 

2017 roku oraz uchwały Rady Gminy Kościelisko z dnia 29 października 2010 roku w sprawie 

szczegółowego sposobu konsultowania aktów prawa miejscowego z organizacjami pozarządowymi 

zostały przeprowadzone konsultacje nad projektem uchwały dotyczącej rocznego Programu 

Współpracy Gminy Kościelisko z Organizacjami Pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 6 

ust. 3 ustawy z dnia 4 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2024. Zgodnie z rocznym programem współpracy obowiązującym w 2023 roku do dnia 30 sierpnia 

2023 roku organizacje pozarządowe mogły zgłaszać swoje propozycje zmian do rocznego Programu 

Współpracy na rok następny, a więc na rok 2024. Żadna z organizacji w tym czasie nie złożyła swoich 

propozycji. Na podstawie wyżej powołanej uchwały Rady Gminy w sprawie konsultacji uwagi i opinie 

do projektu rocznego Programu Współpracy na rok przyszły można było zgłaszać w terminie 

przewidzianym na konsultacje w formie elektronicznej, pocztą tradycyjną z dopiskiem uwagi do 

rocznego Programu Współpracy lub osobiście poprzez złożenie uwagi i opinii na dzienniku 

podawczym Urzędu Gminy Kościelisko. Takie uwagi i opinie nie zostały złożone. Na zakończenie 

konsultacji w dniu 27 września odbyło się spotkanie robocze, zarazem podsumowujące konsultacje, 

na to spotkanie przyszło zaledwie kilku przedstawicieli organizacji pozarządowych. Nikt na tym 

spotkaniu również nie zgłosił żadnych uwag, ani opinii, do rocznego Programu na rok następny. 

Zgodnie z tym, o czym wcześniej mówiłam, został sporządzony protokół z przeprowadzonych 



konsultacji, który został przekazany do Rady Gminy Kościelisko... Do Biura Rady Gminy w dniu 3 

października 2023 roku. I w tym samym dniu taki protokół został ogłoszony w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej Urzędu Gminy Kościelisko. Roczny program współpracy był 

omawiany na posiedzeniu Komisji Ekonomiki w dniu 27 października 2023 roku i został zaopiniowany 

pozytywnie. Tak więc proszę Szanowną Radę o przyjęcie rocznego Programu Współpracy na rok 2024. 

Dziękuję bardzo”. 

 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu w dniu 27 października 2023 roku. 

Pytań nie było.  

  

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr LII/394/23 w sprawie 

Rocznego Programu Współpracy Samorządu Gminy Kościelisko z Organizacjami Pozarządowymi i 

Podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie - na rok 2024? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:24 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:24 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:24 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:24 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:24 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:24 

9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:24 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:24 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:24 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:24 

14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:24 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:24 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie uchwaliła uchwałę nr LII/394/23 z 

dnia 30 października w sprawie Rocznego Programu Współpracy Samorządu Gminy Kościelisko z 



Organizacjami Pozarządowymi i Podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie - na rok 2024.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz: „w związku z wejściem w życie obwieszczenia Ministra 

Finansów z dnia 21 lipca 2023 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat 

lokalnych na rok 2024 zwracam się z prośba o przyjęcie stawek podatków od nieruchomości na 

rok 2024 przedstawionych w przedłożonym projekcie. 

Zgodnie z Obwieszczeniem Ministra Finansów maksymalne stawki zostały zwaloryzowane  

wskaźnikiem cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2023 r. w stosunku do I półrocza 

2022 r., który wyniósł 115%. Oznacza to, że nastąpił ich realny wzrost o 15 proc. 

Zaproponowane przez nas stawki  na 2024 rok są zwiększone proporcjonalnie o 10% w stosunku 

do obowiązujących zarówno dla osób fizycznych jak i prawnych. Stawki podatków dotyczące 

gruntów, budynków mieszkalnych, gruntów i budynków związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej czy budynków pozostałych są w dalszym ciągu kwotami poniżej 

maksymalnie obowiązujących stawek. 

Nie nastąpiła zmiana w zakresie budowli opodatkowanych, które zgodnie                                   z 

obowiązującymi przepisami pozostały na poziomie 2% - to jest górna granica. 

Poszczególne stawki, skutki podwyżek oraz skutki obniżenia górnych stawek podatkowych 

zostały omówione na Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego.  Proszę  więc Wysoką Radę 

o przyjęcie projektu uchwały.” 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu w dniu 27 października 2023 roku. 

 

Pytań ani uwag nie było.  

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr LII/395/23 w sprawie 

stawek podatku od nieruchomości? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:28 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:29 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:28 



4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:28 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:28 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:28 

9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:29 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:28 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:28 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:28 

14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:28 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:28 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie uchwaliła uchwałę nr LII/395/23 z 

dnia 30 października w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych 

 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado Szanowni Państwo 

Zwracam się z prośbą o przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany stawek podatków od 

środków transportowych. 

W związku z wejściem w życie wspomnianego już wcześniej obwieszczenia Ministra Finansów z 

dnia 21 lipca 2023 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych 

na rok 2024 zwracam się z prośba o przyjęcie stawek podatków od środków transportu na rok 

2024 zgodnie z przedłożonym projektem. 

Stawki zostały zwiększone proporcjonalnie o 10% w stosunku do obecnie obowiązujących i 

wszystkie z nich są poniżej maksymalnych kwot wskazanych przez ustawodawcę. 

 

Szczegółowo zaś były analizowane i omawiane na Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego.  

Proszę  więc Wysoką Radę o przyjęcie projektu uchwały.” 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu w dniu 27 października 2023 roku. 

Pytań ani uwag nie było.  

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęcie uchwały nr LII/396/23 w sprawie stawek 

podatku od środków transportowych? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:31 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 



Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:31 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:31 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:31 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:31 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:31 

9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:31 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:31 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:31 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:31 

14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:31 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:31 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie uchwaliła uchwałę nr LII/396/23 z 

dnia 30 października w sprawie stawek podatku od środków transportowych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 

ochotniczych straży pożarnych 

 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz: „w związku z wejściem w życie z dniem 1 stycznia 2022r. ustawy z dnia 

17 grudnia 2021r. o ochotniczych strażach pożarnych (Dz.U. z 2023r., poz. 194 ze zm.), wprowadzonymi 

z dniem 8 września bieżącego roku istotnymi zmianami do tej ustawy, a także zgodnie z dyspozycja art. 

15 ust.2 do kompetencji Rady Gminy należy uchwalanie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników 

ochotniczych straży pożarnych. 

Wysokość ekwiwalentu ustala się nie rzadziej niż raz na 2 lata. Obecne stawki obowiązują od stycznia 

2022 roku, stąd konieczność ich ponownego ustalenia.  

Kwoty zaproponowane przez Pana Wójta w niniejszym projekcie uchwały wynoszą za udział: 

1) w działaniach ratowniczych lub akcjach ratowniczych -   

w kwocie 26 zł (słownie: dwadzieścia sześć złotych) za każdą rozpoczętą godzinę liczoną od 

zgłoszenia wyjazdu z jednostki ochotniczej straży pożarnej, bez względu na liczbę wyjazdów;  



2) w szkoleniu pożarniczym i ćwiczeniach organizowanych przez Państwową Straż Pożarną, 

Gminę i inne uprawnione podmioty - w kwocie 16 zł (słownie: szesnaście złotych) za każdą 

rozpoczętą godzinę szkolenia.  

Zgodnie z nowym brzmieniem ustawy proponuje się także stawkę ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ochotniczej straży pożarnej, który ukończył 18 lat, a nie ukończył 65 lat, będącego uczestnikiem szkolenia 

podstawowego przygotowującego do bezpośredniego udziału w działaniach ratowniczych w kwocie 16 

zł (słownie:  szesnaście złotych) za każdą rozpoczętą godzinę szkolenia. 

Wysokość ekwiwalentu pieniężnego nie może przekraczać 1/175 przeciętnego wynagrodzenia 

miesięcznego brutto, ogłoszonego przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego w Dzienniku 

Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej "Monitor Polski" na podstawie art. 20 pkt 2 ustawy z dnia 17 

grudnia 1998 r. o emeryturach i rentach z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych (Dz. U. z 2023 r. poz. 1251 

i 1429) przed dniem ustalenia ekwiwalentu pieniężnego. 

Obecnie jest to kwota 40,04 zł – obliczona na podstawie Komunikatu Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego z dnia 9 sierpnia 2023 r. w sprawie przeciętnego wynagrodzenia w drugim kwartale 2023 

r.” 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu w dniu 27 października 2023 roku. 

Pytań ani uwag nie było.  

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr  LII/397/23 w sprawie 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i 

kandydatów na strażaków ochotniczych straży pożarnych? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:33 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:34 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:34 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:33 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:33 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:33 

9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:33 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:34 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:33 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:34 

https://sip.lex.pl/#/document/16832385?unitId=art(20)pkt(2)&cm=DOCUMENT


14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:33 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:33 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie uchwaliła uchwałę nr LII/397/23 z 

dnia 30 października w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków ochotniczych straży pożarnycha.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków znajdujących się na terenie Gminy Kościelisko  

 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 

zwracam się z prośbą o przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji 

zabytków, to jest w budynku Domu Ludowego położonego przy ulicy Nędzy-Kubińca 229 w 

Kościelisku. Prace związane są z realizacją I etapu zadania pod nazwą "Modernizacja Domu Ludowego 

w Kościelisku". Wysokość dotacji wynosi 100.000 zł. Zaś środki zostały już wcześniej zaplanowane w 

budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023. Szczegółowe warunki udzielenia dotacji określone zostaną w 

umowie zawartej pomiędzy Gminą Kościelisko, a Związkiem Podhalan Oddział Kościelisko. Projekt 

uchwały został przyjęty na ostatnim posiedzeniu Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego. Proszę 

więc o jego przyjęcie.” 

 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu w dniu 27 października 2023 roku. 

Pytań ani uwag nie było.  

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr LII/398/23 w sprawie 

przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie Gminy Kościelisko? 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:36 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:36 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:36 



4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:36 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:36 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:36 

9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:36 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:36 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:36 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:36 

14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:36 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:36 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie uchwaliła uchwałę nr LII/398/23 z 

dnia 30 października w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie Gminy 

Kościelisko.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  w sprawie Wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych SEWiK 

Tatrzańska Komunalna Grupa Kapitałowa Sp. z o. o. na lata 2023-2033 

 

 

Wójt Gminy Roman Krupa: „Panie Przewodniczący. Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo, zwracam się z wnioskiem do Państwa o podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Spółki 

SEWiK na lata 2023-2033. Tak jak informowałem Państwa Radnych na ostatnim posiedzeniu Komisji 

Ekonomiki plan rozwoju, o którym mowa, w głównej mierze, kiedy patrzymy na wartości inwestycyjne, 

dotyczy modernizacji oczyszczalni ścieków na Spyrkówkę. Z kolei przechodząc ściśle na grunt Gminy 

Kościelisko, plan rozwoju zakłada, że do końca jego realizacji osiągniemy stopień skanalizowania naszej 

aglomeracji na poziomie ponad 99%. Jeżeli idzie o inwestycje na najbliższe lata, to związane są one z 

budową kanalizacji sanitarnej na osiedlu Kierpcówka i Staszelówka w Kościelisku. W tym celu do 

wykonania pozostaje wykonanie realizacja 2 odcinków sieci kanalizacji sanitarnej w rejonie ulic 

Królewska - ulicy Nędzy-Kubińca. Biorąc pod uwagę potrzebę realizacji tych zadań, proszę o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. Dziękuję bardzo.” 

 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu w dniu 27 października 2023 roku. 

Pytań ani uwag nie było.  

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr LII/ 399/23 w sprawie 

Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych SEWiK 



Tatrzańska Komunalna Grupa Kapitałowa Sp. z o. o. na lata 2023-2033? 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:40 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:41 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:40 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:40 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:40 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:40 

9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:41 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:40 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:41 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:40 

14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:40 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:40 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie uchwaliła uchwałę nr LII/399/23 z 

dnia 30 października w sprawie Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych SEWiK Tatrzańska Komunalna Grupa Kapitałowa Sp. z o. o. na lata 2023-2033 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023 

 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo 

zwracam się z prośbą o przyjęcie przedłożonego projektu zmian w budżecie Gminy Kościelisko 

na rok 2023 . 

Proponowane zwiększenie zarówno po stronie dochodów jak i wydatków o kwotę 554.280,00 zł 

dotyczy:  

- w dziale 600  Transport i łączność otrzymaliśmy środki na remont drogi gminnej K420061 tj. 

ulica Nędzy-Kubińca w jej dwóch odcinkach polegający na wykonaniu przejść dla pieszych tj. w 



okolicach poczty oraz na Czajkach. Są to środki pochodzące z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg w wysokości 86.372,00 zł. Wkład własny został zabezpieczony przez nas w maju. Są to 

kolejne pozyskane przez nas środki finansowe na przedsięwzięcia mające na celu poprawę 

bezpieczeństwa pieszych na drogach, na które stawiamy duży nacisk. 

- w dziale 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem przypisaliśmy 

większe należności od podatników zarówno prawnych jak i fizycznych z tytułu podatku od 

nieruchomości na kwotę 450.000,00 zł. Pozwoli nam to zwiększyć wydatki bieżące w rozdziale 

60016 drogi publiczne gminne w kwocie 420.000,00 zł, głownie na remonty oraz zwiększyć 

dotację o 30.000,00 zł dla instytucji kultury w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego  

- zwiększenie dochodów w dziale 758 na kwotę 17.908,00 zł to środki rezerwy części oświatowej 

subwencji ogólnej z przeznaczeniem po stronie wydatkowej na zwiększony odpis na zakładowy 

fundusz świadczeń socjalnych dla nauczycieli w roku 2023.  Zmiany nie wpływają na wysokość 

uchwalonego deficytu. 

Zaproponowane zmiany były szeroko omawiane na Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego 

proszę więc Wysoką Radę o przyjęcie proponowanej uchwały w sprawie zmian.” 

 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu w dniu 27 października 2023 roku. 

Pytań ani uwag nie było.  

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:44 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:44 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:44 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:44 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:44 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:44 



9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:44 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:44 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:44 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:44 

14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:44 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:44 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie uchwaliła uchwałę nr LII/400/23 z 

dnia 30 października w sprawie zmiany budżetu gminy Kościelisko na rok 2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

na lata 2023 -2040 

 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado Szanowni Państwo, 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą: 

1. Zmian w załączniku Nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kościelisko na lata 2023-

2040 poprzez: 

a) określenie aktualnych kwot dochodów i wydatków w roku bieżącym, 

2. Zmian w wykazie wieloletnich przedsięwzięć realizowanych przez Gminę Kościelisko w latach 

2023-2040 poprzez: 

a) zmianę limitu środków finansowych dla zadań: 

- „Remont drogi gminnej K420079, Pod Blachówką, w km od 0+000,00 do km 0+090,00 w 

miejscowości Kościelisko, Gmina Kościelisko – poprawa bezpieczeństwa użytkowników dróg 

gminnych”; 

Nowy wykaz wieloletnich przedsięwzięć Gminy Kościelisko obejmujący limity wydatków na 

przedsięwzięcia oraz limity zobowiązań z nimi związanych na lata 2023-2040 otrzymuje 

brzmienie zgodne załącznikiem Nr 2 do niniejszej uchwały. 

Stąd proszę Wysoką Radę o przyjęcie projektu niniejszej uchwały.” 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu w dniu 27 października 2023 roku. 

Pytań ani uwag nie było.  

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały  nr LII/401/23   

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023 -2040? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:45 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 



Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:45 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:45 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:45 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:45 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:45 

9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:45 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:45 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:45 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:45 

14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:45 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:45 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie uchwaliła uchwałę nr LII/401/23 z 

dnia 30 października w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023 -2040. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
 

Przewodniczący Komisji Paweł Michniak: „ Szanowni mieszkańcy, 26 października Komisja zebrała się 

tutaj na posiedzeniu, byli mieszkańcy tutaj, którzy złożyli tą skargę, był Wójt, był także tutaj Radny 

Ryszard Mądry, niebędący tutaj członkiem Komisji, a odpowiedzialny za ten powiedzmy rejon 

Kościeliska. Wójt tutaj ustosunkował się, tutaj, do zarzutów. Okazało się, że droga ulica Pająkówka ma 

nieuregulowany status prawny. W części biegnie tutaj po działkach prywatnych, w części jest to droga 

we władaniu Gminy. W sumie, w związku z tym, nie możemy tam prowadzić żadnych inwestycji ani 

pozyskiwać środków na tą sprawę. Druga, w drugiej części był zarzut tutaj, że Wójt wydał pozwolenie 

na użytkowanie tej drogi przez jakiegoś tam dewelopera. No nie mógł takiego tutaj wydać pozwolenia, 

ponieważ droga nie jest drogą publiczną, nie ma tego uregulowanego statusu. Także ten zarzut też 

okazał się bezzasadny. Mieszkańcy sami przyznali, że droga jest dobrze odśnieżana, była w poprzednim 

rejo... W poprzednim roku. W trakcie dyskusji Wójt tutaj zobowiązał się do wyasygnowania środków na 

uregulowanie tego statusu prawnego tej drogi i w sumie mieszkańcy sami stwierdzili, żeby nawet tą 

skargę mogli wycofać. Jednak to się nie udało, ponieważ było tylko cześć osób skarżących, także 

uznaliśmy skargę za bezzasadną i tak wnioskujemy dla Rady. Dziękuję.” 

 



Pytań ani uwag nie było.  

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr LII/402/23 w sprawie 

rozpatrzenia skargi? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.10.2023 09:48 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 30.10.2023 09:48 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 30.10.2023 09:48 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 30.10.2023 09:48 

5 Piotr Kopeć Za 30.10.2023 09:48 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 30.10.2023 09:48 

9 Paweł Michniak Za 30.10.2023 09:48 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:48 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 30.10.2023 09:48 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 30.10.2023 09:48 

14 Adam Tracz Za 30.10.2023 09:48 

15 Wojciech Urbaś Za 30.10.2023 09:48 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie uchwaliła uchwałę nr LII/402/23 z 

dnia 30 października w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

14. Sprawy bieżące 15. Wolne wnioski 
 

Radny Mateusz Nędza-Kubiniec: „Z takim zapytaniem, dzień dobry, z takim zapytaniem, co było 

przyczyną detonacji, wybuchu 21 października na ulicy Czajki, po godzinie 12? Dobrze, że nikt nie 

ucierpiał.” 

Wójt Gminy: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rada, Szanowni Państwo, być może tutaj lepiej mają 

wypowiedź uzupełni Radny też Adam Tracz. Z racji tejże, że tutaj też Państwowa Straż Pożarna była 



wezwana na miejsce zdarzenia. No przyczyna, no życiowa, tak w trakcie remontu drogi Karpielówka 

Dolna została zahaczona, zaczepiona rura gazownicza, wyrwana tak z sieci, no i to spowodowało awarię 

na tym odcinku. Oczywiście szybko, zgodnie z procedurą i mieszkańcy zostali odpowiednio 

zabezpieczeni. Biorąc pod uwagę obecność sieci gazowej na terenie Kościeliska, to co udało nam się w 

ostatnich latach wspólnie zrealizować, kilkanaście kilometrów sieci gazowej, no niestety trzeba się liczyć 

z tym, że tego rodzaju zdarzenia mogą mieć miejsce. Myślę, że wszystkich to uprzytomniło i 

spowodowało, że każde tutaj z wykonawców, z firm budowlanych będzie w tym zakresie ostrożniejsi. 

Dziękuję.” 

Radny Mateusz Nędza- Kubiniec; „Jeśli chodzi o Karpielówkę Dolną, to ja tak bardzo dziękuję za tą 

błyskawiczną, profesjonalną akcję, bo służby zadziałały naprawdę błyskawicznie i profesjonalnie, ale ja 

pytałem odnośnie Czajek. 21 października.”  

Wójt Gminy: „Jeżeli idzie o Czajki, tam mieliśmy do czynienia z odbiorem sieci na tym odcinku. To nie 

był żaden wybuch gazu. To było jakby sprawdzenie sieci, to kwestia powietrza, które uwolniło się 

wskutek nieszczelnej tutaj sieci na jednym z łączy i tutaj też to zgodnie z procedurą jest 

przeprowadzane. Więc zanim sieć jest gazowana wcześniej jest napełniana powietrzem, pod 

odpowiednim ciśnieniem, tutaj próba nie wytrzymała, no i w związku z tym mieliśmy do czynienia z 

wybuchem, jakby powietrza, nie gazu, na tym odcinku, to było chyba przy okazji soboty, bo pamiętam 

o tym dosyć dobrze przed południem i Adam mnie tutaj, jako Radny, też informował o tym zdarzeniu. 

Do półtorej godziny awaria została w tym zakresie usunięta, poprzez udrożnienie przejazdu drogowego. 

Od tego jest też ta procedura związana z odbiorem sieci. Widać, że ona jakby ma sens i tu oczywiście 

chodzi o kwestie związane głównie z bezpieczeństwem. Awaria została w poniedziałek pierwszego dnia 

roboczego już ujęta no i w najbliższym czasie, zgodnie z procedurą, będzie w dalszej części, już mówię 

o samej procedurze gazowania, prowadzona.” 

Radny Władysław Długosz: „Ja bardzo krótko, Pan, Panowie Przewodniczący, Szanowny Panie Wójcie, 

Pani Skarbnik,  Szanowni Radni, Ja mam tutaj parę spraw. Ustosunkuje się bardzo krótko do tego, ale 

bardzo ważnych, wypowiadam się tu w imieniu większości mieszkańców. Sprawa drogi, Panie Wójcie, 

do Truchana Jaśka. To jest, po prostu, już ta sprawa się wałkuje od kilku ładnych lat, ostatnio była 

poruszona na zebraniu wiejskim, On mnie non stop, tam po prostu nęka, żeby spowodować, żeby ta 

droga w końcu została odwodniona, przynajmniej, no i po prostu okazuje się, że w tej chwili woda 

popsuła strasznie drożność, ten nawierzchnie tamtej drogi. Większość chyba tutaj Radnych z Dzianisza 

zna ten teren, jest to teren stromy, wąski, no i po prostu woda nie chce iść do góry ino w dół i psuje 

drogę niesamowicie. No nieszczęściem jest to, że on tam się wybudował, tam na dole, no i musi 

dojeżdżać do domu, no i nie tylko On, no i po prostu bardzo mam wielką Panie Wójcie prośbę, 

niewielkim kosztem, chociażby ten cały, cały ten, po prostu spór i po prostu no tą sprawę naprawić, to 

jedną wannę tłucznia, żeby Pan przeznaczył tam i by po prostu tam poprawili, bo sezon zimowy się 

zbliża i będzie problem tam z odśnieżeniem, jeżeli nierówności będą na tej drodze. Bardzo, bardzo Panie 

Wójcie proszę, żeby to było zrealizowane. Ja uważam, że auto tłucznia, czy wanna tłucznia, tamte 26 

ton, to nie jest... Zaś Gminę na to stać. Druga sprawa, też na temat drogi, droga do Malców. Tam po 

prostu na tej górze, dobrze, że tam zbudowałem jeszcze za Gminy Tatrzańskiej drogę, którą w tej chwili 

ludzie tam dojeżdżają i [niezrozumiałe] skrzyżowanie w lewo jest jedna część, a w prawo jest druga 

część. I ta prawo dro... część, po prostu, była remontowana przy współpracy pracownika Urzędu Gminy 

z Wydziału Drogowego. No i wykonawcą była firma Mulica. Miało przyzwolenie, że remontowała tę 

drogę do jednej posesji, wyjątkowo do jednej posesji, no tam, po prostu, do Józefa Staszela. Ale zanim 

tam doszli, to po prawej stronie jest... po prostu spowodowali że podwyższyli, wykorytowali drogę i 

podwyższyli, po prostu, korpus drogi do góry i tam, ludzie, w tej chwili nie ma, nie ma możliwości zjazdu, 

tak jest tam przykro i żeby to naprawić, się zwracałem do kierownika, żeby to zrobić i po prostu jeżeli 



się zrobiło "a", to niech będzie i "b". Jeżeli zaczął wykonawca robić, nie wiem czy tu prywata urządzona 

była czy nie, tylko po prostu tam widzę doprowadzone jest do tego Staszela, podwórko wykorytowane 

też i szlaban. Nie ma prawa tam wjazdu, ale droga jest tam skończona i tam mieszkańcy chcą, żeby ten 

zjazd został naprawiony. Żeby go naprawić to nie jest wielki koszt, niech firma, która tam po prostu się 

rządziła, po prostu, niech przywiezie 4 auta jakiegoś gruzu i tam nasypie, wyprofilować koparką i ludzie 

będą mieć zjazd i temat się skończy. Nie będzie potrzeba tu wypowiedzi Radnego Długosza, ponieważ 

tak się buduje drogi. Jeżeli się firma prowadzi budowę drogi, czy chodnik, to muszą być tak zwane zjazdy. 

Nie trzeba nikogo tu tłumaczyć, a ja wyjątkowo się na tych sprawach znam, bo nie jestem tu 

nowicjuszem w Radzie. No i Panie Wójcie, Pan ma narzędzia, żeby, po prostu, tę sprawę no 

spowodować, żeby to zrobić i nie będzie więcej tam o gdybaniu, bo ja rozumiem, że Wójt nie jest po to, 

żeby tam każdą, każdą jedną taką małą, małą większą sprawkę, po prostu miał załatwiać i tak dalej, bo 

od tego ma, po prostu, pracowników i tak dalej. Do takich rzeczy nie powinno dochodzić. Chyba się Pan 

Wójt z tym zgodzi, i nie tylko Wójt ale i my wszyscy. Jedna sprawa jeszcze taka, którą Pan, tutaj, Wójt 

naświetlił, no na początku roku i tu było powielone na zebraniach, modernizacja oświetlenia. No i nie 

wiem jak się to mogło stać, że te firmy... Ja mówię o wymianie lamp w Dzianiszu, na całej długości 

Dzianisza.  Ale, po prostu, jeżeli ta firma ma zobowiązania i rozumie, że była z nią podpisana umowa i 

miała to robić wymianę w całej naszej Gminie, na te ledowe lampy, czy coś takiego, no to nie wiemy 

gdzie jest po prostu błąd, czy błąd w sztuce, czy w organizacji, czy wykonawca zaniedbuje i tak dalej, 

ponieważ no w Pawelcach tak, oświetlenie miało być zrobione i nie będzie zrobione. Tam, po prostu, w 

Śkamrawach miało być zrobione oświetlenie, też nie będzie robione. No i nie wnikam w szczegóły 

Kościeliska, bo po prostu, tu są inni Radni, którzy się mogą na ten temat, wypowiedzieć, ale po prostu, 

no żeby takie rzeczy, no i mi też nie jest przyjemnie słuchać, że... To nie jest krytyka, Panie Wójcie, ino 

chodzi o to, żeby po prostu takie firmy no doprowadzić do porządku, do pionu, żeby jeżeli podpisują 

umowy, żeby się z tego wywiązała. Bo no tak w normalnym, współczesnym świecie powinno być i tak 

dalej. Pan Wójt tutaj Nam powie, czy dlaczego się tak stało i czy będą jakieś konsekwencje z tego, i tak 

dalej i tak dalej, bo no bliżej świata  jest tutaj władza wykonawcza niż Radni. Mam jeszcze jedną sprawę, 

bardzo fajną, a więc mianowicie był dramat, na odcinku Słodyczka, na odcinku drogi Poronin. Tam były 

strasznie zepsute pobocza, i po prostu, Gmina Poronin dość kawałek ma siedzibę od tego miejsca, być 

może, że po prostu tam nie dojeżdżają, ale Ja kilkakrotnie byłem krytykowany, a zwłaszcza przez jedną 

osobę, którą nie wypomnę tutaj, na spotkaniach Rady Sołeckiej i tak dalej, że nic nie robimy My jako 

Radni. Ja niejednokrotnie dzwoniłem do Poronina i nawet my tu z Panem Wójtem byli tam na spotkaniu, 

ale jeszcze wcześniej, chodzi o odprowadzenie wody i to musi być wyregulowane. To musi być 

wyregulowane i to i ja jeszcze jak będę żył, to do tego doprowadzimy tutaj z Panem Wójtem i z innymi 

osobami kompetentnymi. Po stronie Gminy Poronina i po stronie, po prostu, Gminy Kościelisko. Będzie 

takie spotkanie i musimy rozwiązać ten problem, bo my nie po to budujemy dla naszych kochanych 

mieszkańców drogi, żeby woda je psuła. Bo droga jest... droga jest świeżo położona asfalt i już są, po 

prostu, już są zapadliny, a czemu? No bo woda idzie po asfalcie. No, a więc... I reasumu... Teraz idę do 

sprawy, która po prostu tutaj nastąpiła. Skontaktowałem się ostatnio z Gminą Poronin, Pan Wójt... 

Wicewójt był na urlopie, z kierownikiem nie mogłem mieć łączności żadnej. A więc tam Pani sekretarka 

mnie połączyła z Panią Bernadetą Litwin, to jest Pani Inspektor Drogownictwa. Bardzo sympatyczna 

osoba i z początku nie mogłem ją przekonać, ale kobiety są takie, że no trzeba więcej wkładu, żeby 

przekonać i żeby zrozumieć i tak dalej, w tych gdzie jest tu to, w czym jest tutaj sens sprawy. A więc w 

końcu Panią Inspektor zaprosiłem, żeby przyjechała, jak nie chce wierzyć. Ale uwierzyła. No i dobrze tak 

w Ewangelii pisze, że błogosławieni ci co nie widzieli, a uwierzyli. I Pani Inspektor powiedziała, że jest 

wykonawca, który naprawi te pobocza. Nie mogła sobie przypomnieć kto. I te pobocza zostały 

naprawione. Z tego miejsca bardzo serdecznie Panią pozdrawiam, Pani Bernadetko. I, po prostu, bardzo 

Pani dziękuję, że się Pani poświęciła i spowodowała, że ten, te pobocza zostały naprawione. Miałbym 

wielką prośbę, żeby wykonawca jeszcze wziął troszeczkę tłucznia i niewielki, i taki średni wał, co by to 



zawałować te pobocza, bo po prostu tak, po prostu są zasypane, ale nie zawałowane. Albo by można 

innym sposobem to też wyrównać, czyli z tym... Z tą stępką, czy jak się to tam nazywa. No także 

będziemy, Pani Inspektor, tutaj na pewno z Panem Wójtem się tutaj dogadamy i z Waszą władzom. 

Spotkamy się tam na temat tego przepustu i wodę skierujemy, może tak jak w milionerach, pół na pół, 

albo w stronę Poronina pójdzie ta woda, bo tam ma większą skłonność z tym, że no po prostu tam jest 

też blokada. No i pozdrawiam w takim razie całą Gminę Poronin, życzę wszystkiego dobrego. No i po 

prostu, żeby my mieli większą, większe zrozumienie i współpracę tak, żeby nie trzeba było tam w takich 

sprawach często dzwonić, bo ta droga faktycznie należy do Was Państwo, do Waszej Gminy. No a tą 

drogą jeżdżą różne osoby, a zwłaszcza teraz, kiedy remontowana jest droga przez Witów, bo to idzie od 

14 roku czy 15. Robi się to tak, jak jak mucha do smoły kiedy by wpadła, ta firma z Zarządu Drogowego 

w Nowym Krakowie, to w ogóle, to po prostu to jest patologia. Co oni wyrabiają na tej drodze tutaj, w 

stronę tutaj jakby granicy Zakopanego. Nie wiem. przed chwilą tu była mowa, ale czy będzie to wszystko 

zrealizowane i zakończone, to daj Boże. Także życzę wszystkiego dobrego, no i dużo zdrowia. Dziękuję 

bardzo. Pozdrawiam Pani Bernadetko.” 

Wójt Gminy: „ Panowie Przewodniczący, Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 

jeżeli idzie o... Bo przechodzę do odpowiedzi na na pytania tutaj Pana Radnego Władysława Długosza, 

jeżeli idzie o kwestię drogi do Jana Truchana, to Panie Władysławie chciałbym najpierw wykonać 

kosztorys, taki no, który... którym powinniśmy dysponować, jeżeli będziemy rozmawiać o remoncie 

odwodnienia na na tej drodze, bo zakładam, że to nie będzie niewielki koszt. Z punktu widzenia budżetu 

po posiadaniu tego kosztorysu będziemy w stanie powiedzieć czy jesteśmy w stanie ten remont 

wykonać w najbliższym czasie czy nie. Jeżeli idzie o kwestię związaną z jedną wanną tłucznia, to myślę, 

że tutaj nie będzie problemu i przychylę się do tej prośby. Rozumiem, że tutaj oni nie są w stanie 

samodzielnie tej wanny tłucznia rozprowadzić po drodze tylko... Wydaje się Panu, że nie, dobrze, więc 

to muszę zakładać. Droga do Malców, tutaj muszę powziąć więcej informacji, bo w tym temacie nie 

mam odpowiedniej wiedzy. Jeżeli idzie o kwestię zjazdu z drogi, więc to, to jest, to jest sprawa i kwestia 

do sprawdzenia. Modernizacja oświetlenia. Tutaj, tak jak Państwa informowałem, w trakcie, kiedy to 

postępowanie przetargowe zostało ogłoszone, tam po drodze mieliśmy sprzeciw do jego 

rozstrzygnięcia. To spowodowało, że umowa została podpisana w późniejszej perspektywie niż na 

początku to zakładaliśmy. Ja przypomnę, że całkowita wartość tego zadania to kwota prawie 1.800.000 

zł i w ramach tego zadania chcemy wymienić oświetlenie na terenie całej naszej Gminy. To jest około 

500, już 575 punktów świetlnych. Plus wykonać oświetlenie na ulicy Królewska, Wojdyłówka, Śkamrawy 

i Pawelce. Jeżeli idzie o Pawelce i Wojdyłówka, zakładaliśmy, że lampy w tym roku słupy świetne zostaną 

zainstalowane, no tym nie mniej rzeczywistość rynkowa spowodowała, że nie będzie to możliwe, bo 

tutaj wykonawca realizujący to to zamówienie nie był w stanie uzyskać i otrzymać tych opraw od 

producenta w odpowiednim terminie, tak jak pierwotnie to zakładaliśmy. Od razu Państwu powiem, że 

zadanie zostało podzielone na etapy i I etap mija 19 kwietnia roku przyszłego, bo od razu było tak, że 

wykonawca no informował, że być może nie będzie w stanie dostać opraw od producentów właściwych, 

bo na rynku sporo się dzieje. Wiecie, że nie tylko nasza Gmina tego rodzaju zadania realizuje. Jest sporo 

budowanych dróg na terenie kraju, stąd te moce produkcyjne są ograniczone. I tutaj zgodnie z 

podpisaną umową ma ona cały zakres tego zadania, ma zakończyć się do 19 sierpnia roku przyszłego. 

Więc nie jesteśmy jakby absolutnie po terminie, jeżeli idzie o realizację tego zadania. My to co Państwu 

mówiłem na zebraniach wiejskich, bo jeszcze przed zebraniem wiejskim taką miałem informację, że na 

Pawelcach i na Wojdyłówce te lampy zostaną zamontowane, tym niemniej w ostatnim czasie, tutaj 

wykonawca, no jednoznacznie, no wypowiedział się, że "Panie Wójcie nie otrzymamy tych lamp, tak jak 

pierwotnie zakładaliśmy. Taką mieliśmy informację, dlatego tak Pana informowałem, dlatego takie dane 

Panu przekazywałem, nie z mojej tutaj winy, tych lamp w tym okresie nie otrzymamy, więc tutaj musimy 

zaczekać dłużej, tym niemniej wszystko jest jakby w trakcie realizacji". 



Jeżeli idzie o pobocze i Gminę Poronin, to przyjmuje do wiadomości, ja też, w tak zwanym międzyczasie, 

w okresie międzysesyjnym, rozmawiałem z zastępcą Wójta Panem Maciejem Dziubasem i z Panem 

Kierownikiem na ten temat. Cieszę się, że pobocza zostały uzupełnione, że to miało miejsce, więc tyle 

w zakresie mojej odpowiedzi na zadane pytania dziękuję”. 

Radny Władysław Długosz: „Panie Przewodniczący, bardzo serdecznie Panu Wójtowi dziękuję za to 

wyjaśnienie, a zwłaszcza tych... chodziło o te lampy, ponieważ ludzie po prostu mówią: "Jak to Wójt 

mówiła, teraz nic nie będą robić", więc dlatego pytam, żeby ludziom można powiedzieć, jaka przyczyna 

tego to spowodowała, bo przecież Wójt nie robi po to, żeby robić populistycznie się wypowiadać, a 

później spalić na panewce temat. Bo to po prostu jest najgorsze, jeżeli faktycznie się obieco, a potem 

się tego nie robi, ale tu jak widać no to różnie to bywa w tym życiu, że nie zawsze wychodzi. No i co? 

No i ludzie muszą to też przyjąć do wiadomości, bo jeżeli przez lata nie było oświetlenia, no to, no to 

nic się nie stanie jak będzie w przyszłości, w przyszłym roku robiona ta, realizowane to zadanie, tak mi 

się wydaje, ale najważniejsze, żeby iść do przodu, robić Panie Wójcie, te oświetlenia w tych 

przysiółkach, bo po prostu no ta zmiana czasu to nie rozwiązuje w ogóle tego, tego sensu życia, żeby 

ludziom no po prostu przestawić czas, nerwy im psuć i tak dalej, zanim się dostosują do tego tematu. A 

noc następuje, czy się komu podoba i dzień również po nocy następuje, tak samo zima się... lato się 

kończy, zima następuje i potem znowu piękna wiosna. Tak to jest w naszym życiu, a więc życzę 

wszystkiego dobrego Panie Wójcie i niech tam przekonuję tych wykonawców, że... żeby, po prostu, do 

takich rzeczy nie dochodziło, ponieważ później no niedobry obraz wynika ze strony organów 

wykonawczych, jak i uchwałodawczego, bo my też zadowoleni, jeżeli się coś robi, przekazujemy 

mieszkańcom, pocieszamy ich i oni w to wierzą, a potem mówi, wyście jest niewiarygodny. No, no i co? 

Proszę uspokoić mieszkańców, będzie wszystko dobrze. Ja też tego zdania.” 

Radny Paweł Michniak: „Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Szanowni Radni. Podziękowania idą tutaj 

z drogi spodu Ostrysz, ten żwir dotarł, obiecany przez Wójta. Mieszkańcy go rozwałowali, zebrali się, 

także jest wielkie tutaj podziękowanie za szybką reakcję udało się tą drogę jakoś tam, w jakim takim 

stopniu udrożnić, że jest ona przejezdna. Jednak w dłuższej perspektywie, jest to prawie kilometrowy 

odcinek, no trzeba myślę tutaj wyasfaltowanie tej drogi, tak jak droga do Wróbli, bardzo ładnie wygląda. 

Teraz mieszkańcy też tam są zadowoleni. Druga sprawa. Jest problem tutaj z oświetleniem w Dzianiszu, 

coś później się, godzinę później się włącza, niż pozostałe tutaj lampy, tutaj pomiędzy kościołem a szkołą, 

także tu proszę tutaj o reakcję. I jeszcze jedna - 3 kwestia - droga do Cichego. Wiemy tam w lecie były 

ogromne burze, ten asfalt jest zwałowany, jest słabo przejezdny, trzeba redukować na bieg pierwszy, 

żeby przejechać po tych tutaj chyba powiedzmy wyłomach. Czy jeszcze uda się to w tym roku jakoś tutaj 

wyremontować ten te odcinki czy to już będzie w przyszłym roku?” 

Wójt Gminy: „Jeżeli o wykonanie dróg to, no to przyjmujemy chyba wszyscy do wiadomości to,co 

ostatnio się wydarzyło, nie będę się tutaj powtarzał. Jeżeli idzie o wykonane remonty. Myślę, że 

przyjdzie na to czas pod koniec roku, kiedy będziemy sobie podsumowywać pewne rzeczy, które miały 

miejsce w trakcie ostatniego czasu. Lampy, zwrócimy po raz kolejny uwagę na tym odcinku, bo już taki 

monit był wysyłany do firmy Tauron. Teraz jeszcze kwestia zmiany czasu. Tym bardziej nie pomaga. Jeżeli 

idzie o drogę Ostrysz, no tutaj mówimy o 2 kwestiach, jedna to jest kwestia remontu bieżącego i on 

będzie możliwy w roku przyszłym, ale żeby tutaj ta droga wyglądała odpowiednio i była przygotowana 

w przyszłości na ruch, który w tym miejscu się odbywa, no trzeba będzie rozglądnąć się i tutaj składać 

stosowne wnioski o pozyskanie środków zewnętrznych, bo tam oprócz samej nawierzchni asfaltowej w 

wielu miejscach wychodzi kwestia braku odpowiedniej podbudowy. Tak, wykonania krat tutaj 

zbierających, ściągających wodę na różnych odcinkach, więc tutaj, jeżeli idzie o tę drogę i takie 

docelowe jej jej wykonanie, jej modernizacji, to zakładam, że będzie możliwe w latach przyszłych, a w 



roku kolejnym w ramach remontu bieżącego. Teraz już wchodzimy w taki okres, że raczej nie zakładam, 

że tutaj wykonamy to przed najbliższym sezonem zimowym” 

Radny Paweł Michniak : „Jeszcze taka uwaga, tutaj do tej drogi do Cichego. Warto byłoby tam jeszcze 

zbadać stan prawny tej drogi, jeśli będziemy tam kiedyś pozyskiwać środki prawne, czy ona na całym 

odcinku jest w szlaku drogowym, czy też nie, także tutaj taka prośba”. 

Wójt : „Już od razu mogę odpowiedzieć, że na pewno nie, więc zanim będziemy składać stosowne, 

słuchajcie wnioski o pozyskanie środków, na pewno będzie to elementem, który będziemy sprawdzali. 

Tak jak Państwa informowałem już wielokrotnie, zmieniają się wytyczne w ramach tych programów i 

coraz trudniej jest pozyskać te środki w stosunku do lat ubiegłych, na modernizację, które no są nam 

niezbędne. Więc tutaj, przed tym procesem, jeżeli idzie o drogę do Cichego, prowadzącą do Cichego, 

nie jesteśmy”. 

Piotr Kopeć : „Panie Wójcie, tak jak pytałem o to asfaltowanie, to jeszcze bardzo pilna jest sprawa 

kończenia robót w zatoczkach. No bo to jest sprawa przystanków, przejść dla pieszych, tu szczególnie 

też w dolnej części, tam gdzie nie były te sprawy dokończone. Nie wiem czy są jakieś nowe informacje. 

Druga sprawa, to oczywiście bardzo dziękuję, za wykonanie drogi do Sieczków, Zychów, to zgodnie z 

harmonogramem zostało zrobione, no to jest ta różnica między tym, co my planujemy, robimy, a 

czekamy piąty czy któryś rok, kiedy Wojewódzki Zarząd dokończy roboty, które miały być wiele lat temu 

już. I ostatnia sprawa, Panie Wójcie, zapraszamy, no nie, do Witowa 11 listopada, ale to już Pan Wójt 

powie więcej.” 

Wójt Gminy: „Jeżeli chodzi o zatoki na Drodze Wojewódzkiej w Witowie, tutaj do końca roku mają zostać 

wykonane, bo one są również jednym z elementów tego realizowanego zadania. Droga do do Państwa, 

do Sieczków, do Granatów, do Zuchów, została zrealizowana i wykonana. Jeżeli idzie o zaproszenie, to 

tutaj na etapie końcowym obrad dzisiejszej sesji chciałem Państwa zaprosić, ale zrobię to już teraz, na 

11 listopada do Witowa, obchody Dnia Niepodległości w miejscowości Witów. Tego dnia będziemy 

wysłali do Państwa zaproszenia, ale już teraz serdecznie zapraszam”. 

Radny Stanisław Staszel „Panie Wójcie, ja jeszcze wrócę do tych lamp, jeżeli na ten... na tej drodze 

wojewódzkiej nie zostaną zrealizowane, czy będziemy brane, będą pod uwagę brane z tych władz, z 

tego projektu? Będą, bo one znajdują się na drodze wojewódzkiej. My już... Nasze wskazanie obejmuje, 

obejmuje inne punkty, więc jeżeli docelowo będziemy chcieli to zadanie zrealizować, a żeby je 

zrealizować, musimy posiadać stosowne zgody i zezwolenia, będziemy musieli na to wygospodarować 

środki własne z budżetu, chyba że Zarząd Dróg Wojewódzkich tutaj znajdzie w przyszłości dodatkowe 

środki, co nie ukrywam, chciałbym, aby miało miejsce. Więc czas, jeżeli idzie o decyzję w zakresie 

wymiany punktu świetnych na drodze wojewódzkiej w Witowie przed nami, stara droga, droga do 

stanika, inne drogi są przedmiotem z kolei tego projektu, o którym mówiliśmy wcześniej. Droga 

wojewódzka pierwotnie tutaj nie była brana pod uwagę z racji tego, że z jednej strony jest ona właśnie 

drogą wojewódzkiej, z drugiej też zakładałem, że w ramach tego remontu będą wymienione wszystkie 

punkty świetlne. Co się niestety nie dzieje i w najbliższym czasie, miesiącach będziemy mieli odpowiedź 

czy będzie to możliwe i wykonane przez drogi wojewódzkie? Czy będziemy musieli podejść do tego 

samodzielnie?  

Czyli stara droga będzie robiona też, tak? 

 Dziękuję.” 

Radny Mieczysław Dzierzęga: „Szanowni Radni. Panie Wójcie ja mam tu akurat sprawę mostu, który 

został wykonany na drodze Dworskiej. Bo firma, która akurat wykonała most, jest tam parę poprawek i 



te poprawki, dobrze by było, gdyby rzeczywiście zrobili w takim czasie, żeby to było nie tak, jak tamtego 

roku zejdzie, bo powiem szczerze, że dziś widzę widać efekty tego, co robili i żeby rzeczywiście to 

malowanie poprawili w takim czasie, żeby za chwilę nie było znowu, że będzie to wszystko złazić, tak 

jak to w tej chwili się dzieje. Także tu mam pytanie i prośbę do Pana Wójta, żeby zmobilizować tą firmę 

do..., bo próbowałem Ja, akurat rozmawiałem też akurat z właścicielem tej firmy, ale widać, że to 

żadnego skutku nie odniosło. No i żeby rzeczywiście przyspieszyli, bo myślę, że w tej chwili znowu 

przychodzą mrozy tak jak tamtego roku, kiedy malowali te elementy, dzisiaj jest praktycznie czas nie 

dużo lepszy, ale zapowiadają, że trochę ma być lepiej, cieplej, żeby akurat te roboty, które są do 

wykonania, żeby wykonali w takim czasie, który sprzyja akurat tym robotom. Dziękuję bardzo.” 

Wójt Gminy: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, jeżeli idzie o most na drodze 

Dworskiej, nie dalej jak w sobotę mobilizowaliśmy się na miejscu, byliśmy, był Pan Inspektor Nadzoru z 

wykonawcą na moście i został on zobligowany do przyśpieszenia działań w zakresie finalizacji prac na 

odcinku mostowym, więc mam nadzieję, że w najbliższym czasie to nastąpi. Chciałbym, żeby Państwo 

pamiętali, że po zakończeniu realizacji każdego zadania, tutaj, umowa gwarancyjna jest umową na okres 

pięcioletni i wszystkie te niedoróbki, które ewentualnie będą się pojawiać w trakcie użytkowania, muszą 

być później naprawione. Tym niemniej w sobotę odbyło się spotkanie, obiekt mostowy również był 

przedmiotem dyskusji. Zdajemy sobie z tego sprawę, że przed nami ostatnie tygodnie takiej pogody, 

kiedy te prace mogą zostać wykonane. Dziękuję.” 

 

16. Zakończenie obrad 

 

Na tym o godz. 10.20 Przewodniczący Rady gminy Kościelisko zamknął obrady LII Sesji prosząc radnych 

Tadeusza Nędza- Kubiniec i Adama Tracz o zapoznanie się z protokołem sesji.  

        Protokół sporządziła: Aniela Ustupska  


